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   PROTOKÓŁ Nr 11/2015 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 listopada 2015 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.55. 

Prowadzący posiedzenie: ANDRZEJ BOROWSKI – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

     - TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

     - PAC JERZY 

     - PUCHALSKI JAN WALENTY 

     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

     - CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

     - KIRYLUK MIKOŁAJ 

     - KOWALCZUK JAN 

     - CAR MIKOŁAJ 

     - TKACZUK LUCYNA 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

     -  TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

     -  BOROWSKI ANDRZEJ 

     -  GAŁUSZEWSKI WALENTY 

     - OLSZEWSKI STANISŁAW 

     - ONACIK JERZY 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.  

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Na początek, Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  powitał 

wszystkich obecnych, powiedział, że była prośba ze strony radnych, aby zorganizować wspólne 

posiedzenie, aby razem podyskutować o projektach uchwał podatkowych. Zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady ANDRZEJA BOROWSKIEGO z prośbą o poprowadzenie 

posiedzenia. Radny ANDRZEJ BOROWSKI odczytał następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 27 

listopada 2015 r.: 

a)  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu. 

c) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

d) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i 

leśny. 
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f) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

g) Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2016 rok. 

h) Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz Kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy za 2014 rok. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1a) 

Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2015 rok, stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. Uzgodniono, że treść wniosku zostanie przedstawiona na sesji 

przez Skarbnika Gminy – Panią Nadzieję Sokołowską.  

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że zmiany 

w planach finansowych szkół i ośrodka nie precyzują, na jakie cele są przesuwane środki, np.  

w planie Szkoły Podstawowej w Łubinie Kościelnym zwiększa się plan wydatków w 

paragrafie 4300 o 10.000 zł, nie wskazując na co zostaną te pieniądze przeznaczone. Skarbnik 

Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA poinformowała, że wniosek przedłożony przez Dyrektora 

szkoły nie wskazywał przeznaczenia tych środków, prawdopodobnie chodzi o remont oddziału 

przedszkolnego. Dyrektorom obu szkół zostanie zwrócona uwaga, aby w przyszłości wnioski 

były sporządzane precyzyjniej. 
 Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1b) 
 Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu, stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. Temat przedstawiła 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Wyjaśniła, że wykaz zadań, na które zostanie udzielona z 

budżetu gminy pomoc finansowa, został uzupełniony o przebudowę drogi powiatowej Bańki do 

drogi powiatowej Nr 1575B. 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że droga do Baniek znajduje się w Jego 

okręgu wyborczym, została wykonana 30 lat temu, jest w bardzo złym stanie technicznym, 

który pogarsza się w okresie wiosennym i jesienią. Jej przebudowa jest bardzo potrzebna, 

dlatego zwrócił się do radnych o akceptację przedłożonego projektu uchwały. Były 

formułowane wnioski do Powiatu o przebudowę drogi, zebrano około 200 podpisów 

mieszkańców popierających ten wniosek. Droga jest bardzo wąska, nie da się bezpiecznie 

wykonać manewru mijania, bez zjechania na pobocze. Użytkownikami drogi są m.in. 

mieszkańcy Orzechowicz, Baniek i Woroniego, jej przebudowa jest uzasadniona. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że w tej sprawie 

w pierwszej kolejności należy monitować do Powiatu. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

   Projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości,  stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Prowadzący posiedzenie 

radny ANDRZEJ BOROWSKI zwrócił uwagę na załączoną do materiałów tabelę, w której 

przedstawiono porównanie stawek dotychczas obowiązujących, proponowanych oraz tendencję 

zniżkowa lub zwyżkową w poszczególnych pozycjach w latach 2015-2016. Stwierdził, że 

podatek od nieruchomości będzie niższy. Zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie pojęcia „obszar 

rewitalizacji”, w związku z wprowadzeniem nowej stawki podatku od nieruchomości od 

gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji (odczytał stosowny fragment 
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wniosku).  

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Poinformował, 

że rewitalizacja to inaczej odnowa. W omawianym znaczeniu chodzi o tereny przeznaczone pod 

zabudowę mieszkaniową. Będą one obciążone podatkiem, jeśli np. przez okres 4 lat nie 

zostanie na danej nieruchomości wybudowany dom. Pani Wójt dodała, że jest to nowa forma 

opodatkowania, która będzie dotyczyła tylko i wyłącznie gminy. Poprosiła radnych o zajęcie 

stanowiska w sprawie przedłożonego projektu uchwały, szczegółowo omówiła załączoną tabelę 

podkreślając, że proponowane stawki są niższe od stawek ustawowych obowiązujących w 2015 

roku i niższe od tych, które obowiązywały w gminie. Na pytanie radnego JANA 

WALENTEGO PUCHALSKIEGO – co wpłynęło na obniżenie stawek, RAISA RAJECKA 

poinformowała, że jest to uzależnione od wskaźnika wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych ogłaszanego przez GUS. 

Ponieważ innych uwag i pytań nie zgłoszono, ANDRZEJ BOROWSKI zaproponował 

zaopiniowanie projektu uchwały poprzez głosowanie jawne. 

Projekt uchwały radni zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych - stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że od 4 lat uchwała w 

sprawie stawek podatku od środków transportowych nie była zmieniana. Po ogłoszeniu w 2015 

roku górnych stawek podatku oraz minimalnych stawek obowiązujących w 2016 roku aktualnie 

obowiązujące w gminie stawki podatku nie mieszczą się w określonych przepisami 

przedziałach, dlatego przygotowano projekt uchwały. Pani Wójt dodała, że uchwała dotyczy 

różnego rodzaju pojazdów, a poprawki wprowadzono tylko tam, gdzie zachodziła konieczność 

dostosowania stawek podatku do obowiązujących przepisów. Zwróciła uwagę na par.1 pt 10 

projektu uchwały określający stawki podatku w zależności od ilości miejsc w autobusie. 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie określenia wzoru formularza 

informacji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na 

podatek od nieruchomości, rolny i leśny - stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Wniosek 

omówiła Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  stwierdził, że formularze 

są trudne do wypełnienia dla rolnika, np. w części dotyczącej klasy gruntów. Przypomniał, że 

wiele lat temu nie obowiązywały formularze, a podatki i tak były płacone. 

Pani Wójt wyjaśniła, że klasa ziemi nie ulega zmianie, póki rolnik nie wystąpi o jej zmianę lub 

wskutek odnowienia. Poza tym pracownicy Urzędu Gminy zawsze służą swoją pomocą, jeśli 

wypełniający zgłosi taką potrzebę. Poinformowała też, że od momentu wprowadzenia 

formularzy deklaracji zwiększyły się wpływy podatku do budżetu gminy, bowiem ujawniono 

dużo nowych dotychczas nie wykazywanych gruntów do opodatkowania. Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że określenie klasy gruntów znajduje 

się w wyrysach działek, jeśli rolnik posiada taki dokument, nie będzie problemu z 

wypełnieniem formularza. 

Radni dyskutowali również o określaniu wieku lasu i planie uproszczonym dot. urządzania lasu. 

Pani Wójt przypomniała, że latem br. można było w Urzędzie Gminy z takimi dokumentami 

zapoznać się. Dodała, że po letnich nawałnicach, jakie przeszły przez część gminy dużo połaci 

lasu zmieni się, ponieważ połamane drzewa trzeba było wyciąć. Do Urzędu zgłaszają się 

właściciele lasów i składają nowe deklaracje, sami oceniają, ile drzew zostało zniszczonych. 

Radny JERZY ONACIK zapytał, czy las jest zaliczany do powierzchni użytków ekologicznych 



 4 

 

Odpowiadając na to pytanie, Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że użytki 

ekologiczne są ustanawiane przez Radę Gminy na podstawie ustawy o ochronie przyrody, 

dodał, że w Gminie Bielsk Podlaski takich terenów nie ma. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, radni pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA.  

Radni nie zgłosili żadnych uwag do treści projektu uchwały, ale przekazali własne refleksje na 

temat funkcjonowania szkół w gminie. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI powiedział o potrzebie zwrócenia większej uwagi na 

dzieci słabsze z problemami z nauką. Stwierdził, że być może dobrą formą pomocy w 

wyrównaniu poziomu nauki byłyby dodatkowe zajęcia dla tych dzieci zorganizowane w 

godzinach popołudniowych. Dodał również, że nauczyciele starsi, jeśli mogą, to powinni odejść 

na emeryturę. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI wyjaśnił, że  jeśli dziecko 

ma orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, wówczas jest możliwość przydzielenia 

dodatkowych godzin na podstawie przepisów ustawy. Poza tym zgodnie z Kartą Nauczyciela, 

każdy nauczyciel ma obowiązek nieodpłatnie przepracować dodatkowo 2 godziny tygodniowo. 

Pani Wójt zwróciła uwagę, że nie zawsze rodzice chcą, aby w stosunku do jego dziecka 

kwalifikującego się do skorzystania z pomocy, były stosowane formy proponowane przez 

szkołę, np. nauczanie indywidualne.  Podała przykład z jednej ze szkół. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił dodatkowo istotę nauczania indywidualnego, które 

może się odbywać na podstawie orzeczenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej i dotyczy 

sytuacji, kiedy uczeń nie da rady chodzić do szkoły. W ramach przyznanych dodatkowych 

godzin  nauczyciel jeździ do domu i zadaje uczniowi tematy do przerobienia. Niestety często 

rodzice mają mylne przekonanie, że nauczyciel poświęci dziecku pełne 30 godzin, tak jak w 

szkole. Natomiast niezgodne z prawem jest wysyłanie dziecka „na siłę” do szkoły wbrew 

orzeczeniu. Dodał, że każde dziecko z dysfunkcją może otrzymać dodatkowe godziny. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA podkreśliła, że w każdym tego rodzaju przypadku chodzi o 

dobro dziecka. Nauczyciele w szkole bacznie obserwują uczniów, dostosowują zajęcia do ich 

możliwości. Problem też polega na tym, że nie zawsze rodzice przyjmują do wiadomości, że 

ich dziecko jest w szkole mniej aktywne i nie nadąża za innymi rówieśnikami w nauce. Pani 

Wójt podkreśliła, że w szkołach jest dobra kadra nauczycielską, która indywidualnie podchodzi 

do uczniów. 

Radna MONIKA TEREBUN również potwierdziła, że szkoły wykorzystują różne możliwości 

zorganizowania pomocy słabszym uczniom, czy to poprzez tzw. „godziny karciane”, czy 

zajęcia dodatkowe. Ale chodzi również o to, by dzieci chciały na te zajęcia chodzić.  

Radni dyskutowali również o problemie dysleksji oraz systemie emerytalnym dla nauczycieli. 

Pani Wójt wyjaśniła, że nie można pracownika przymusić do odejścia na emeryturę. Pracownik 

sam podejmuje decyzję w tej sprawie i składa wniosek o rozwiązanie umowy. Przypomniała, że 

jakiś czas temu można było otrzymywać emeryturę i równocześnie pracować. Teraz takiej 

możliwości nie ma. Emerytura jest naliczania tylko po rozwiązaniu umowy o pracę. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że młodzi 

nauczyciele lepiej sobie radzą z nową technologią. Radna MONIKA TEREBUN zasugerowała 

zatrudnianie nauczycieli na ½ etatu, ale stwierdzono, że jest to nie ekonomiczne. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 
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Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 rok  - stanowi Załącznik Nr 9 do 

protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz Kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy za 2014 rok, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła: 

1) Wniosek o przyjęcie kwoty 53,75 zł jako podstawę wymiaru podatku rolnego na 2016 

rok, stanowiący Załącznik Nr 11 do protokołu Pani Wójt poinformowała, że ta kwota 

została przyjęta do konstruowania projektu budżetu na przyszły rok. Zwróciła uwagę na 

niekorzystne konsekwencje finansowe dla budżetu spowodowane umarzaniem podatku, 

a takie wnioski składają rolnicy w związku ze stratami w gospodarstwach 

spowodowanymi suszą. Przypomniała, że część rolników, która wykazała szkody z tego 

tytułu, otrzymała rekompensaty z agencji. Niemniej jednak niektórzy rolnicy, po 

sporządzeniu bilansu dochodów i wydatków, takiego uszczerbku w gospodarstwie nie 

stwierdzili. Generalnie podatek rolny będzie w 2016 roku niższy. Biorąc pod uwagę 

ambitne inwestycyjne zamierzenia gminy, Pani Wójt zwróciła się do radnych o przyjęcie 

stawek ustawowych. Poinformowała, że do końca I kwartału 2016 r. ma być z PROW-u 

ogłoszony nabór wniosków na drogi. Żeby jakąkolwiek inwestycję zrealizować, trzeba 

mieć jednak własny wkład finansowy. Załącznik inwestycyjny zawiera dużo 

planowanych inwestycji, więc środki będą potrzebne. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zapytał, czy we wniosku 

nie zakradł się błąd w zdaniu, w którym mowa o średniej cenie skupu żyta za okres „11 

kwartałów”. Odnosząc się do tego, Pani Wójt, odczytała fragment komunikatu GUS 

potwierdzając prawidłowe brzmienie treści wniosku. Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

zwrócił uwagę, że jak brana jest pod uwagę mniejsza liczba kwartałów, to cena wahała 

się, natomiast teraz ma tendencję do ujednolicania się. Z kolei Przewodniczący 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że podatek nie jest wysoki, ale cena 

żyta jest słaba. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony 

wniosek.  

2) Wniosek o przyjęcie kwoty 191,77 zł jako podstawę wymiaru podatku leśnego od 1 ha 

na 2016 rok, stanowiący Załącznik Nr 12 do protokołu. Pani Wójt poinformowała, że 

podatek leśny w 2016 roku będzie wyższy. Oczekiwane są dochody budżetu gminy  

rzędu 300 tys. złotych. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony 

wniosek.  

3) Pani Wójt zwróciła się do radnych z prośbą o opinię dot. następującego zagadnienia (w 

tej sprawie na posiedzenie przyszły mecenas Agnieszka Dowgier oraz pracownica 

Referatu Finansowego Krystyna Chwaszczewska). Pani Wójt poinformowała, że w 1981 
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roku przekazano Miastu Bielsk Podlaski nieruchomość w Augustowie stanowiącą 

składowisko odpadów. W imieniu Miasta działało Przedsiębiorstwo Komunalne, które z 

tytułu zarządzania płaciło gminie podatek od nieruchomości. Po wejściu w życie tzw. 

„ustawy śmieciowej”, płatnikiem podatku formalnie został Burmistrz Miasta. Zmiana 

płatnika spowodowała konieczność przeliczenia należności od 2010 roku. W związku z 

tym Gmina zwróciła Przedsiębiorstwu Komunalnemu jako nadpłatę za lata 2010-2014 

kwotę w wysokości 631.183,- zł (bez odsetek), a obowiązek płatności przejął Burmistrz.  

Przedsiębiorstwo stanęło na stanowisku, że gmina powinna zapłacić dodatkowo odsetki  

za te lata, jednak Samorządowe Kolegium Odwoławcze utrzymało w mocy decyzję 

Wójta Gminy o odmowie oprocentowania należności. Pani KRYSTYNA 

CHWASZCZEWSKA omówiła szczegółowo dotychczasowe wpłaty i poinformowała o 

powstałym zadłużeniu łącznie z odsetkami. Miasto zwróciło się o umorzenie tej 

należności. Pani Wójt wyjaśniła, że wątpliwości przy podejmowaniu decyzji w tej 

sprawie polegają na tym, że odsetki naliczono zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

ponieważ zmienił się podmiot, ale z drugiej strony podatek był opłacany regularnie, a 

środki były w dyspozycji Gminy. Pani Mecenas AGNIESZKA DOWGIER stwierdziła, 

że chodzi o ustalenie, czy pod pojęciem ważny interes publiczny, mogący być podstawą 

umorzenia,  można uznać ważny interes  Miasta. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zasugerował 

przyjęcie przez radnych stanowiska, aby zaległości Miasta umorzyć  zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa. Jest to kwota nie zagrażająca stabilności budżetu 

gminy, a skoro te pieniądze były w budżecie gminy i gmina z nich korzystała, więc 

uszczuplenie budżetu naruszyłoby interes publiczny Miasta. 

Powyższe stanowisko radni przyjęli jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

opowiadając się za umorzeniem podatku i wystąpieniem do RIO z zapytaniem, o 

którym mówiła Pani Mecenas. 

4) ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poruszył temat interpelacji radnych. Powiedział, że 

radny zamierzający złożyć interpelację, powinien odczytać ją na sesji w stosownym 

punkcie, a następnie złożyć na piśmie. Potem odczytał odpowiedź na interpelację 

złożoną przez radnego JANA KOWALCZUKA w sprawie dostępu do źródełka wody w 

Miękiszach. Okazało się, że źródełko, po okazaniu granic pasa drogowego, jest położone 

na działce prywatnej. Pani Wójt dodała, że radny otrzymał również informację GOPS-u 

o prowadzonym postępowaniu w sprawie poruszonej w interpelacji. Powiedziała też, że 

w sprawie dostępu do źródełka mieszkańcy Miękisz powinni porozumieć się z 

właścicielem działki. Gmina zrobiła w tej sprawie wszystko co możliwe i pokryła koszty 

okazania granic. Nie ma natomiast pieniędzy na opłacenie mediatora. 

5) Pani Wójt uprzedziła, że na posiedzeniu grudniowym będzie rozpatrywany projekt 

budżetu na 2016 rok. Zaproponowała, aby radni odpowiednio wcześnie, np. do 10 

grudnia,  składali wnioski na piśmie dotyczące tego projektu. 

6) Na prośbę radnego JERZEGO ONACIKA Pani Wójt oraz Pani Skarbnik wyjaśniły 

wątpliwości dotyczące przyjmowania wpłat podatków oraz opłat za śmieci (chodzi o 

trudności związane z różnymi terminami wpłat). 

7) Mówiono o dokumentacji na drogę Rajsk-Plutycze. Radna IRENA TISZUK zgłosiła, że 

będzie mało wjazdów na pole. Pani Wójt powiedziała, że trzeba będzie te miejsca 

zaznaczać na mapie. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym ANDRZEJ BOROWSKI o godz. 

10.55 zamknął posiedzenie. 

 

 



 7 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy 

mgr Anatol Grzegorz Tymiński 

 

     Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC Jerzy ......................................... 

3. PUCHALSKI Jan Walenty ....................................... 

4. SIEMIENIUK Sławomir .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący Komisji 

prowadzący posiedzenie) 

........................................ 

2. CAR Mikołaj ....................................... 

3. KIRYLUK Mikołaj ....................................... 

4. KOWALCZUK Jan ........................................ 

5. TKACZUK Lucyna ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodniczący) 

.................................... 

2. BOROWSKI Andrzej ................................... 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty ................................... 

4. OLSZEWSKI Stanisław ................................... 

 

5. ONACIK Jerzy ................................... 

 

 


